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Afbud: Bo Iversen, Søren Moshage, Kjeld, Carina

Punkter Noter

Info fra Formanden

Info fra Kasseren Lige nu viser regnskabet røde tal sammenlignet med
samme tid sidste år. Årsagen kan delvis tilskyndes mindre
indkomst fra Løjterlig Lørdag samt kontingent fra Tennis
mangler at bliver overført til regnskabet

Info fra Hallen ● Alle afdelinger bedes at have dato for opstart af
sæsonen klar.

● Der er efter meget ventetid kommet nyt tæppe på
padelbanen.

● Det nye halgulv blev indviet til håndboldskolen,
men det er lidt mere ru, og det giver lidt
udfordringer ift. fjernelse af harpiks.

● Der er helt nye kortbanemål, som
Støtteforeningen har givet håndboldafdelingen
støtte til.

● Der må ikke sprøjtes med nogle former for
kemikalier for ukrudt, der er derfor afprøvet en
anden form for ukrudtsfjernelse.

● Foreningen mister indkomst grundet aflyste
arrangementer så som Brugsfest, loppemarked
mm. Steffan er meget åbne for ideer til udvikling af
et arrangement eller lignende som kan generere
penge til foreningen.

Års- & Aktivitetshjul
Info/Frister

Orienteringspunkter
● Fotografering til tavlen.
● Senior og sundhedsmesse 4. oktober

Deltagelse fra rigtig mange lokale foreninger. NB
har sendt en mail ud til udvalgene. Meld gerne
tilbage, hvis man har lyst til at deltage.

● Tilflytter Messe 28 september
Idrætsforeningen deltager. Meld tilbage til NB, hvis
man har lyst til at deltage som repræsentant for sit
udvalg og idrætsforeningen.

● DGI træner lister

REFERAT



Alle udvalg må meget gerne tjekke op på om
disse lister og få disse opdateret. Det er lige nu
ikke muligt at redigere i dokumentet. Dette vil AM
undersøge nærmere ved DGI.

Punkter til drøftelse ● Opstart af sæson 24/25. hvornår starter de
enkelte afdelinger op:
Badminton:

Ungdomstræning 4. september.
Baneudlejning fra 2. september.

Fodbold indendørs:
Efter uge 42

Håndbold:
Er sendt til Steffan.

Volley:
2. september

Gymnastik:
2. september

● OK Standen på Brugsen bemanding

● Revideret budget fra fodboldafdelingen:
Punktet udgår. Fodbold har meldt afbud til mødet.

● Hjælpere til praktiske- og opdateringsopgaver
i Løjt IF
Der er fælles drøftelse omkring et fælles skriv,
som beskriver vores formål med foreningen.
Find gerne medlemmer i dit eget udvalg, som

● Hjemmeside nyt format.
NB har fået tilbudt hjælp fra Christine Christiansen
til opdatering af hjemmesiden. Der kommer et
forslag til næste møde.

● Ny klubdragt
Idé fra Jesper Poulsen.
Produktet bliver en trøje/sweatshirt.
Bestilles via en webshop, hvor man kan
efterbestille samt bestille t-shirts, bukser mm. hvis
dette ønskes.
Der nedsættes et dragtudvalg:
1 fra gymnastik, 1 fra fodbold, 1 fra håndbold.
Navnene på de pågældende personer findes til
næste møde.

● Drøftelse af ledelsesstruktur i Tennis/Padel.



Jørgen K:
Lige nu består udvalget af et hovedudvalg fra
Tennis samt et underudvalg fra Padel. Tennis har
en opfattelse af, at dette samarbejde ikke fungerer
efter hensigten.
Efter drøftelse er forslaget at Tennis indkalder
Padel til et møde mhp. samarbejdet fremadrettet.

Evt. ● Skal der laves en fordelingsnøgle eller
lignende således at der opstår et større
fællesskab omkring opsparing og udgifter?
Der er forslag til at dette bliver et punkt på et
møde og prioriteres således at alle afdelinger er
repræsenteret. Det ville være gavnligt, at der forud
for mødet udarbejdes et eller flere forslag. Punktet
skal til drøftelse på mødet i november.

● Børneattester:
Alle godkendte børneattester fra Rigspolitiet
sendes til Marianne, og hun sender dem videre til
de enkelte afdelinger. ALLE afdelinger SKAL have
styr på børneattester for deres trænere.

● Nyt fra afdelingerne:
Der opfordres meget til at afdelingerne gør brug af
at skrive evt. drøftelser eller orientering ind i selve
dagsordenen, som findes på google drev.




